
Referat for bestyrelsesmøde den 28 februar 2023 

 

Øvrige bestyrelsesmedlemmer blev oplyst om afdelingsmøde skal afholdes den 17 August 2023, 

klokken 17:00, Kenneth er på valg i år.  

Der er blevet snakket om haven ved legepladsen, vi snakkede om der skulle være jordbær igen år, 

derud over tænkte vi ærter, tomater, blomster og krydderurter. Som borger i rosenvænget kan 

bruge.  

Vi har forsøgt i slutning af januar at få beboernes ønsker om hvad der kan ske i vores lille afdeling, i 

form af flyer dog er der ikke kommet nogle flyeres tilbage endnu, der er kun kommet lidt mundtligt. 

Vi skal dog have ønsker på skrift, vi i bestyrelsen hjælper gerne med at få ønsker lavet til forslag til 

afdelingsmøde. 

Vi aftalte at der vil blive købt 10 styks kurve som bruges til indflytter kurv, så vi har. Jer der 

indflyttede i 2022 som ikke har fået jeres velkomst kurv, du/i vil så stadig få den. 

 

Carina - Jesper - Kenneth 


